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SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
EX ART. 46 RvO

deventer.pvda.nl  |  fractie@pvdadeventer.nl

17 juli 2024
Betreft: 1e ronde aanmelding basisscholen 2024

Geacht College,

Donderdag 11 juli ontving de raad van het college de raadsmededeling ‘1e ronde aanmelding 
basisscholen 2024‘. De PvdA fractie vindt gelijke kansen in het onderwijs belangrijk. De onlangs 
ingevoerde loting in het basisonderwijs zou hieraan bij moeten dragen. We zijn blij dat er maar bij 3 
scholen overaanmelding was, wat betekent dat het merendeel van de kinderen op de school naar 
voorkeur is geplaatst. De PvdA schrok dan ook van de volgende twee zinsneden in de mededeling 
‘het proces verloopt op niet alle scholen volgens afspraak. 20% van de ouders heeft niet met het 
formulier van de gemeente aangemeld en heeft aangemeld voordat de brief werd bezorgd’ en ‘ook 
zijn de voorrangsregels niet altijd op de website van de school en op www.scholenopdekaart.nl te 
vinden’. Hieruit blijkt voor ons dat de nieuwe methode nog niet optimaal verloopt. Ook van ouders 
hebben we signalen dat scholen voor de loting aangeven dat het hun kind wel op school wordt 
geplaatst. Ouders ontvangen een brief van de gemeente over de loting. Wanneer scholen richting 
ouders andere signalen geven, verwart dit over wat zij nou moeten geloven en doen. Ook kunnen 
ouders aanmeldinformatie niet vinden op de websites van scholen. 

De PvdA-fractie heeft n.a.v. het voorgaande de volgende vragen aan het college:

1. Welke afspraken heeft de gemeente gemaakt met schoolbesturen over het verloop van het 
proces?

2. Hoe gaat het college zorgen dat de volgende aanmeldronde volgens de gemaakte afspraken 
verloopt? 

a. Welke rol ziet het college voor haarzelf om de procedure te verbeteren?
3. Hoe kijkt het college aan tegen de procedure, bijv. het aanmelden via een fysiek formulier bij 

de school? 
a. Is het college het eens dat er nu een risico is op oneerlijke loting, omdat dit via de 

loting nu niet via een (onafhankelijke) derde partij plaatsvindt?
4. Klopt het dat op alle scholen er twee dezelfde voorrangsregels gelden: 1) kinderen uit 

hetzelfde gezin 2) kinderen uit de buurtpostcode krijgen voorrang. 
a. Zo niet, is het college het eens met de PvdA dat dit stadsbreed gelijk wordt 

getrokken?
b. Zo ja, heeft het college inzichtelijk of de bij alle scholen ook deze volgorde in loting 

wordt gehandhaafd?
5. U schrijft dat sommige scholen eigen voorrangsregels hebben. 

a. Hoe kijkt het college aan tegen extra voorrangsregels (boven op die bij 4 genoemd)? 
b. Welke rol speelt deze/spelen deze extra voorrangsregels in de loting? Bijv. in 

volgorde van loten of mogelijk maken om nog ‘onbekende’ kinderen toe te laten.
c. Is het college bereid om met de schoolbesturen in overleg te gaan om voor alle 

scholen dezelfde voorrangsregels te handhaven?

Sam Hogenberg en Dorien Visser
Raadsleden PvdA Deventer
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Geachte heer Hogenberg en mevrouw Visser,

In uw brief van 17 juli jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over 1e ronde 
aanmelding basisscholen 2024. 

Alvorens tot beantwoording over te gaan:
In de inleidende tekst wordt gesproken over de ‘onlangs ingevoerde loting’. Dit is niet juist, op de meeste 
basisscholen met meer aanmeldingen dan plekken werd al geloot.
De gemeente deelt de opvatting dat het nieuwe proces nog niet op elke school zo wordt uitgevoerd als 
afgesproken.

Vraag 1
Welke afspraken heeft de gemeente gemaakt met schoolbesturen over het verloop van het proces?
Antwoord 
De schoolbesturen zijn er voor verantwoordelijk dat de basisscholen het vastgestelde proces volgen. Dat 
proces is vastgesteld in het overleg Lokaal Educatieve Agenda van 7 juni 2023.

Vraag 2
Hoe gaat het college zorgen dat de volgende aanmeldronde volgens de gemaakte afspraken verloopt?
Antwoord 
Door de schoolbesturen hierop aan te spreken in het overleg Lokaal Educatieve Agenda van 18 september 
2024.

Vraag 2 a
Welke rol ziet het college voor haarzelf om de procedure te verbeteren?
Antwoord 
Samen met de schoolbesturen wordt de procedure regelmatig geëvalueerd en bijgesteld indien nodig.

Vraag 3
Hoe kijkt het college aan tegen de procedure, bijv. het aanmelden via een fysiek formulier bij de school?
Antwoord 
De gemeente is voorstander van een centraal digitaal aanmeldsysteem en zal daar op blijven inzetten.



Vraag 3 a
Is het college het eens dat er nu een risico is op oneerlijke loting, omdat dit via de loting nu niet via een 
(onafhankelijke) derde partij plaatsvindt?
Antwoord 
De gemeente vertrouwt de scholen op het eerlijk uitvoeren van de eventuele loting.

Vraag 4
Klopt het dat op alle scholen er twee dezelfde voorrangsregels gelden: 
1) kinderen uit hetzelfde gezin 
2) kinderen uit de buurtpostcode krijgen voorrang.
Antwoord
Wat betreft voorrang is de afspraak dat op alle basisscholen broertjes/zusjes voorrang krijgen en dat de 
inwoner voorrang krijgt op de 5 dichtstbijzijnde basisscholen.

Vraag 4 a
Zo niet, is het college het eens met de PvdA dat dit stadsbreed gelijk wordt getrokken?
Antwoord
Zie het antwoord van vraag 4.

Vraag 4 b
Zo ja, heeft het college inzichtelijk of de bij alle scholen ook deze volgorde in loting wordt gehandhaafd?
Antwoord 
De basisscholen kiezen zelf de volgorde waarin de voorrangsregels worden toegepast.

Vraag 5a
U schrijft dat sommige scholen eigen voorrangsregels hebben. Hoe kijkt het college aan tegen extra 
voorrangsregels (boven op die bij 4 genoemd)?
Antwoord
Afgesproken is dat een basisschool naast de genoemde voorrangsregels eigen voorrangsregels mag 
hanteren (zoals aanmeldingen uit de peutervoorziening). Daar is het college het mee eens.

Vraag 5b
Welke rol speelt deze/spelen deze extra voorrangsregels in de loting? Bijv. in volgorde van loten of mogelijk 
maken om nog ‘onbekende’ kinderen toe te laten.
Antwoord
Afgesproken is dat scholen vooraf nadenken hoeveel plekken beschikbaar zijn per voorrangsregel.

Vraag 5c
Is het college bereid om met de schoolbesturen in overleg te gaan om voor alle scholen dezelfde 
voorrangsregels te handhaven?
Antwoord
Deze afspraken zijn tijdens het overleg Lokaal Educatieve Agenda op 7 juni 2023 gemaakt. Het college deelt 
de mening van de schoolbesturen dat het wenselijk is naast algemeen geldende voorrangsregels scholen de 
ruimte te geven om eigen voorrangsregels te hanteren en hecht er belang aan dat de regels transparant zijn 
voor inwoners en dat de gemaakte afspraken worden nagekomen.
Ons antwoord is als volgt.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

J.P. Wassens R.C. König


